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REUNIÓ de JUNTA 17 de novembre de 2020 (virtual) 

Assistents (12): Georgina Gómez, Laia Domènech, Mireia Ribot, Mònica, Daniel Butti, Eva Sabrià, 
Rebeca Peña, Maria, Marta Bas, Jaime Castells, Jessica i Damià Jiménez. 

Inici de reunió a les 18:30h per zoom. 

1. Lectura de l’ordre del dia. 
- Menjador 
- Comissions. Festa 50 anys. 
- Gran recapte 
- Torn obert de paraula 

 
2. Menjador  

La Georgina comenta que ahir va haver reunió amb Dinamic per aclarir dubtes. Ens van explicar 
molt bé els motius de la proposta que feien de cobrar el 25% del menú en cas que els alumnes 
estiguin confinats. Ens van explicar els motius, bàsicament que si no ho fan així no podrien garantir 
en primer moment la qualitat i a la llarga la continuïtat de l’empresa i el servei. Valorem molt la 
feina propera que fan i que tant la Joana com la comissió de menjador comenten que la gestió i 
tracte que tenen és molt bo. Per tant entenem l’esforç que demanen. Amb tot si hi ha famílies que 
per reiteració de confinaments, o altres motius no poden assumir el cost cal que es posin en 
contacte amb Dinamic per gestionar el cas particular. A més comentem que hem demanat a 
l’Ajuntament que ens pugui cedir un carretó per repartir els menjars a les aules ara que amb les 
beques que arriben tard però arriben, hi haurà uns 30 alumnes més i 1r i 2n dinaran a l’aula. A més 
també hem demanat que ens puguin aportar recursos per tenir una monitora més de menjador 
donat el nou volum d’alumnes. Des de Dinamic prepararan una carta informativa per fer arribar a 
les famílies. 
  

3. Comissions. Festa 50 anys 
Ens és molt urgent crear una Comissió de comunicació. Comencem a proposar idees i la Laia 
comenta que podríem fer una mena de campanya (vídeo, pòster...) on explicar les parts positives de 
formar part de l’AFA i de prendre decisions que ajuden al dia a dia, i fer venir ganes a la gent de 
participar. Valorem que és la línia a seguir i fem alguna proposta entre tots. Caldria algú per ajudar a 
Álvaro amb Facebook i de seguida en Jaime s’ofereix. A més aniria bé fer com campanya per captar 
gent a través del Facebook mateix però també per WhatsApp. Finalment decidim crear una 
Comissió que el dijous mateix comenci a pensar com fer campanyes (per exemple aviat caldrà anar 
pensant en preinscripccions) i com difondre informacions. La Marta comenta que als grups de 
WhatsApp podríem fer missatges més individuals i engrescadors més enllà dels de l’AFA. Ens sembla 
molt bona idea i anirem fent quan es pugui. També valorem que seria bo que el Whatsapp fos 
bidireccional. Ara ens centrem en aquesta Comissió i més endavant caldrà donar empenta a la 
social, on per exemple es podrà pensar en actes per la Marató totalment virtual d’enguany.  
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4. Gran recapte 
En Dani ens comenta que durant aquesta setmana es duu a terme el gran recapte i que hi ha una 
campanya engegada de la qual s’ha fet difusió per correu i que segueix. Creiem que serà bo fer un 
recordatori per WhatsApp el dijous per reforçar pel cap de setmana. Aquest any serà virtual per la 
situació de pandèmia.  
 

5. Torn obert de paraula. 
   La Mónica pregunta si per la festa de 50 anys es pot començar a enviar material i en Dani exposa 
que caldria abans tenir un grup de 4 o 5 persones que s’ocupi de gestionar el que es rep sinó serà 
molt complicat més endavant. Anirem valorant com fer a mida que tinguem gent implicada. 
 
 La Rebeca comenta per segona vegada que seria bo que des de l’AFA també ens preocupem per les 
famílies de dins més que per les de fora. La demanda que fa és que es revisi la quota de l’AFA i que 
sigui per famílies i no per alumne. Ens deixa un enllaç de document que ha preparat per comparar 
amb la gestió que en fan a altres escoles (quedem que ens el farà arribar al mail de l’AFA). Per la 
propera reunió valorarem la proposta i decidirem si la portem a Assemblea extraordinària o a junta 
de cares al proper curs. Caldrà en principi revisar la quota ja que si es baixa a algú s’haurà de pujar a 
altres per poder garantir la viabilitat de l’AFA. 
 
Propera reunió: Dimarts 15 de desembre 18:30h, zoom. Avisar 7 de desembre. 

 
Finalització a les 19:30 h. 


